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Адрес Tianjin Caida New Materials Technology Co. Ltd 
Yixianyuan technical industrial park,  
Tianjin

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Caida is a professional manufacturer specializing in researching and developing EVA film. We have three international advanced production lines,
more than 20 technicians and equip with various physical and chemical experimental facilities. For nearly a decade, we insist on the value: People
oriented, integrity management. After a great deal of research experiment and practice, incessant enhancing scientific research and staff training, we
successively develop a series of stable performance and excellent quality film, including: EVA film for solar cell module, ordinary film
(transparent/opaque), high transparent film, low-temperature PVE film, ultra high transparent PVG film, color film (transparent/opaque/matte), paint film
with pattern (transparent/matte) and other functional films. The thickness of the EVA film: 0.10mm, 0.13mm, 0.15mm, 0.20mm, 0.25mm, 0.38mm,
0.50mm, 0.76mm. We have advanced technology, strict quality management system and high quality staff term, which guarantee the stable and top
quality. We develop and launch new products every year in order to satisfy the needs of different customers. So we gain lots of loyal customers both
home and abroad. They all say: Caida film, perfect! They develop new products every year! 
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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